
Skolebestyrelsesmøde 
Mandag d. 6. december 2021 kl. 17:00 – ca. 20  

Afbud: Christina,  
Kl. Punkter på dagsorden 

v. 

O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Elevrådet (formand og 

næstformand) 

O Lise og Kadir fortæller:  

Elevrådet har lige haft lygteracia, hvor der blev uddelt 

veste og reflekser ud. Det var en god oplevelse for alle, 

og sjovt også for elevrådet.  

På fællessamlingen fredag d. 3/12 igangsatte elevrådet 4 

julekonkurrencer:  

- Flotteste juledør   

- Gæt antal pebernødder i en skål i glasmontre  

- ”Find nisser på skolen” gæt antallet 

- Nisseløb, hvor elevrådsrepræsentanterne skal 

findes af klasserne 

Der bliver lavet plakater, som sættes op rundt på skolen 

med positive udsagn. 

Der er blevet udvalgt 2 elevrådsmedlemmer fra 5. 

årgang til at være undervisningsmiljørepræsentanter 

(UMR). De 2 valgte skal på et éndagskursus sammen  

med Tanja, som er den lærer, der står for elevrådet, så 

de har god mulighed for at tage de inputs, de får på 

kurset med i elevrådets arbejde.   

    

17:10 Skolemad 

(Mette deltager i punktet) 

O/D Referat fra Skolebestyrelsesmøde sidste år vedlagt 

Antallet af bestillinger ligger ret stabilt på omkring 70 

med en lille stigning blandt dem, som bestiller 

månedsmad. Det er fortsat sådan, at man altid kan 

komme i køkkenet og få et stykke rugbrød, hvis man 

ikke synes, man kan spise dagens menu.  

Sidste år blev det foreslået, om der lidt oftere kunne 

blive serveret de retter, som generelt ”hitter”. Det har 

man i køkkenet forsøgt at efterleve, men det ser 

alligevel ikke ud til at have ændret noget. Der kunne 

muligvis reklameres mere for dette, men det er svært for 

køkkenpersonalet at finde tiden til det.  

Skolebestyrelsen foreslår, at man kunne tydeliggøre 

madplanen – enten på Aula eller med en fysisk ophængt 

madplan.  

Mette oplyser, at der kommer en ny udbyder på IT-

systemet pr. 1/1-22. I det nye system bliver det 

nemmere at lægge fotos ind, hvilket derfor måske kunne 

være en mulighed. Kurt foreslår, at der evt. kan hentes 

hjælp fra elever eller en pædagogmedhjælper til foto-

opgaven.  

 

Mette tænker samtidig, at det er væsentligt at man af og 

til får noget andet end det, man får derhjemme, men 
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samtidig betragter køkkenet det som sin væsentligste 

opgave, at børnene bliver mætte.  

Der bliver spurgt til den mulighed for ruminddeling af 

tallerkenen, som blev foreslået sidste år. Mette har 

undersøgt muligheden og har ikke syntes, det fungerede. 

Hun har derfor i stedet valgt at fødevarerne forsøges lagt 

opdelt på de nuværende tallerkener fx lægges remoulade 

ikke oven på fiskefileten mere.   

Muligheden for en yderligere opdeling af maden i form 

af fx opdeling i skåle vil være meget krævende i fht. 

opvasken bagefter.  

Det foreslås om muligheden for opdeling eller op-

øsning evt. kunne give så mange nye kunder, at der 

kunne ansættes den ekstra medarbejder, det ville kræve.  

Det foreslås ligeledes at køkkenet kunne tilbyde 

aftensmåltid til afhentning. Dette kunne give større 

indtjening og dermed måske mulighed for mere 

fleksibilitet i køkkenet.  

Elevrådet foreslår, at de kan hjælpe med at lave reklame 

for skolemaden.   

 

17:30 Høringssvar vedr. 

ressourcetildeling 

bygningsdrift, vedligehold 

og TSM v. Kurt og Jacob 

D/B Et forslag til høringssvar er sendt ud som bilag. Dette 

drøftes: 

Der er lavet en ny ressourcetildelingsmodel på området, 

herunder er der nogle nye parametre for udregningen. 

Én af ændringerne er, at der ikke reguleres i 

forbrugsudgiver hvert år men 3 år bagud.  

Tjørring skole bliver umiddelbart hårdt ramt økonomisk 

af den nye model, da vi har en del lokaler, som vi deler 

med Børnehuset Stjernen, og de har en anden og mindre 

tildeling på dagtilbudsområdet end i skolen. Der bør 

desuden gøres opmærksom på, at der ikke i budgettet er 

afsat midler til de maskiner, som TSM er afhængige af 

at have til rådighed i deres arbejde.  

På området med forbrugsudgifter gøres der i 

høringssvaret opmærksom på, at antallet af m2 er 

ændret, så skolens andel af fællesarealerne er større end 

i den gamle fordeling. Opgørelsen af forbrugsudgifter 

skal derfor følge med denne nye fordeling nu, hvor der 

kigges 3 år bagud.   

Der gøres ligeledes opmærksom på, at der skal laves 

specifikke vurderinger af forbrugsudgifterne i 

forbindelse med byggeri-processen og det nye m2-antal.  

 

Skolebestyrelsen tilslutter sig det foreslåede 

høringssvar.   
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17:45 Opfølgning på fælles 

skolebestyrelsesmøde 3-

skole samarbejdet på 

Gullestrup skole 11.11.21 

v. Jacob 

D Skolelederne fra de 3 skoler mødes og evaluerer mødet i 

næste uge. 

Generelt er der i Skolebestyrelsen enighed om, at det var 

en god og berigende aften. Indslaget med eleverne 

fungerede særlig godt.  

 

17:55 Budgetopfølgning budget 

2021 skole / SFO) v. Kurt 

og Morten 

O/D På skoleområdet forventes vi at lande meget tæt 

omkring 0. 

På SFO forventes et overskud på omkring 100.000. 

Begge dele svarer til det, som den seneste 

budgetopfølgning også viste. 

  

18:05 Nyt fra:  

For- og næstformanden 

Personalerep.  

SFO 

Skole 

B -Formand og næstformand har været til Samrådsmøde. Anne 

Mette Rasmussen fortsætter efter kommunalvalget som 

formand for BørneUngeudvalget. Der er desuden valgt nogle 

helt unge kandidater ind i byrådet, som skal sidde i udvalget. 

Centerleder Christian Rotbøl gav ved Samrådsmødet et 

oplæg om den nye politiske aftale om det fremtidige 

evaluerings- og bedømmelsessystem.  

Det blev drøftet, om man kunne lave en fælles kommunal 

værge-kampagne i forhold til Skolebestyrelsesvalget. Det 

forventes at blive tilfældet.  

Jakob og Lone overvejer, hvordan Skolebestyrelsen evt. kan 

blive tydeligere om deres arbejde på Tjørring Skole – fx med 

et kort resumé på Aula. Dette kunne være i forbindelse med 

et nyhedsbrev. Skolebestyrelsesmedlemmerne beslutter at 

skiftes til at lave et kort resumé til månedsbrevene.  

Ledelsen forventer at genoptage månedsbreve efter nytår. 

Referaterne ligger på hjemmesiden, hvilket vi er forpligtede 

på.  

 

-SFO: 205 børn indmeldt: 145 sfo 1 (0.-2.kl.) + 60 sfo 2 (3.-

4.kl.) 

Michelle, Michelle, Louise og Julie har afsluttet – og bestået  

deres praktikker og Julie er startet som pædagogstuderende 

på 1. årgang. 

Claus er på barsel 1/12-11/3, Lasse er startet som barselsvikar 

på 3.-4.årgang. 

Personalet arbejder ihærdigt for at holde fast i 

julegaveværksteder, julehygge, traditioner og ture ud af huset  

trods en del kortvarigt årstidsbestemt fravær som forkølelse, 

hoste osv. Det er en travl tid, så giv dem gerne et klap på 

skulderen når I ser dem! 

Fokus på udvikling af AKT-indsatsen, samt på opstart af nye 
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-Oplæg og drøftelse omkring spil og digitale medier i sfo’en 

– dette punkt udsættes til næste møde.  

Skole: køleskabsproblematikken fra tidligere har været 

drøftet på hhv. indskoling og mellemtrin. Der er blevet 

indført gode rutiner for oprydningen i køleskabene. Det er 

Sune, som sørger for, at køleskabene bliver rengjort.  

Vi har en langtidssygemelding på 5. årgang. I første omgang 

var der ansat en vikar i 1 måned, men da det ikke fungerede, 

blev det ikke forlænget, og vi har nu en anden løsning med 

årgangsteamet og vores faste tilkaldevikar.   

18:20 Evt. O/B Forslag om at flytte bestyrelsesmøde 30.03.22 til 

05.04.22 – dette aftales.  

På 4. årgang har der været holdt et oplæg af 

UngHerning, som var rigtig godt.   

 Resten af mødet er fælles 

med bestyrelsen for 

Børnehuset Stjernen 

  

18:30 Udvidelse af skolen til 3-

spors skole 2024/2025 

 

O Procesplan præsenteres af byggeudvalg 

Byrådet besluttede for 1 år siden, at Tjørring Skole skal 

udvides til at være 3-sporet om ca. 3½ år. Processen i 

fht. planlægningen skal snart i gang. Skolebestyrelsen 

har nedsat et byggeudvalg. Politikerne har afsat 18 mio. 

hvilket i bygge-sammenhæng ikke er ret meget, da det 

ikke vil være nok blot at bygge 7 ekstra stamlokaler men 

er nødvendigt også at tænke på faglokaler, toiletter, sfo, 

fællesfaciliteter og udearealer.  

Fra centralt hold forventes det, at der nedsættes en 

styregruppe om ca. 1 år. Skolebestyrelsen vil gerne være 

forberedt i fht. dette arbejde, så ansatte, elever og 

medarbejdere involveres i arbejdet. Skolebestyrelsen har 

ligeledes tænkt, at den tilbygning, som skal laves på 

NordVestHallen kunne komme skolen til gode. 

Byggeudvalget skal derfor have møde i næste uge med 

NordVestHallen.    

Børnehuset Stjernen er umiddelbart ikke blevet stillet en 

udvidelse i udsigt, selv om der er stort pres på antallet af 

pladser.  

Byggeudvalget har lavet en proces-plan, som blev 

uddelt ved mødet.  

Når vi kommer lidt længere hen i processen, kan det evt. 

være relevant at have repræsentation fra Børnehuset 

Stjernen i udvalget. Ind til da orienteres Anders om 

processen.  
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19:00 Fælles spisning O  

 Evt  En medarbejder fra Teknik og Miljø har efter vores 

henvendelse lavet observationer i forhold til cykelsti-

forløbet samt trafikken rundt om Tjørring skole om 

morgenen. Umiddelbart finder han, at det fungerer godt, 

og han finder det ikke relevant at afspærre områder. Til 

gengæld vil han anbefale, at der bliver optegnet striber, 

der tydeligere markerer overgangen fra cykelstien fra 

Gullestrup til cykelstien hen forbi NordVesthallen.  

Han observerede, at ”kys-og-kør”-sporet af og til bliver 

brugt til parkering. Han forslår, at forældrene mindes 

om dette ved en besked på Aula 1-2 gange om året.  

 

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 

 

 

 

 

 

 

Mødekalender for Skolebestyrelsen Tjørring Skole 2021-2022  

Revideret: december 21 

Dato: Punkter til dagsorden: Gæster: 

To. 27.01.22 

kl. 17-19:45 

Budget 2022 (vedtagelse af budgetfordeling) 

SFO’en vil gerne fortælle mere uddybende om deres tanker 

og idéer med den måde, de organiserer sig på og arbejder i 

det daglige – gerne inkl. rundvisning så de nye områder mv. 

kan blive vist frem.  

 

Sparring på arbejdspapir ”Skolevægring” 

 

Ma. 28.02.22  

Kl. 17-19:45 

Timefordelingsplan 

Planlægning af skolebestyrelsesvalg forår 2022 

 

Ti. 05.04.22  

kl. 17-19:45 

Kompetenceløft ordblindhed – man kunne invitere Ulrik 

(vores ordblindevejleder) til et møde  

 

April 2022 Evt. ansættelser  

Ti. 02.05.22 

kl. 17-19:45 

Principper  

To. 09.06.22 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen  
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Bestyrelsesrepræsentation til årgangene og deltagelse i næste 

skoleårs forældremøder 

Årsplan for bestyrelsesarbejdet for skoleåret 2022-2023 

Fælles spisning 

 


